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Oœwiadczenie skierowane do prezesa Zarz¹du TVP SA Romualda Or³a

Szanowny Panie Prezesie!
W zwi¹zku z faktem otrzymania informacji o podjêciu przez Zarz¹d Telewizji Polskiej oraz dyrekcjê

TVP Warszawa decyzji o zdjêciu z ramówki programowej programu informacyjnego „Kurier Mazowiecki”
jako parlamentarzysta z Mazowsza chcia³bym wyraziæ swoje krytyczne stanowisko w przedmiotowej
sprawie i jednoczeœnie zaapelowaæ do Pana Prezesa o zmianê decyzji w tej kwestii.

„Kurier Mazowiecki” to program informacyjny telewizji publicznej, który trafia do mieszkañców Ma-
zowsza, poza Warszaw¹. Dziêki niemu wydarzenia z P³ocka, Radomia, Ostro³êki, Ciechanowa oraz setek
miasteczek i wsi œledzi codziennie oko³o dwóch milionów widzów. Dziêki niemu mog¹ dowiedzieæ siê
o bie¿¹cych, wa¿nych dla ich ¿ycia wydarzeniach. Dla wielu z nich to jedyne okno na œwiat, dlatego nie-
zrozumia³e jest zdjêcie go z anteny. Telewizja publiczna ma w swoim statucie misjê dotarcia z informa-
cj¹ nie tylko do stolicy, ale przede wszystkim tam, gdzie kontakt ludzi z informacj¹ jest szczególnie
utrudniony i ograniczony. Ta decyzja tym bardziej dziwi, ¿e „Kurier Mazowiecki” to jeden z najstarszych
programów informacyjnych telewizji. Po raz pierwszy pojawi³ siê na antenie 14 paŸdziernika 1966 r.
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